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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Mener ministeren fortsat, at SKAT bør opsige de eksisterende lejemål på Jernbanevej i 

Holbæk og Storebælt Erhvervspark i Korsør set i lyset af det nye medarbejderbehov.  

 

Svar 

Det er regeringens ambition, at en betydelig del af de nye arbejdspladser på Skatteministe-

riets område placeres uden for hovedstadsområdet. Udgangspunktet for placeringen vil 

være den nuværende lokaliseringsplan, som er udarbejdet under hensyntagen til, at skatte-

centrene skal have en vis størrelse, så de udgør stærke faglige miljøer, der understøtter en 

effektiv drift og samtidig sikrer, at skattevæsenet er bredt geografisk repræsenteret. Loka-

liseringen af nye medarbejdere vil også afhænge af, hvor der er frie kvadratmeter og andre 

relevante faciliteter, der kan understøtte skattevæsenets arbejde.  

 

Den omfattende reorganisering af skattevæsenet medfører, at der pågår et større analyse-

arbejde i Skatteministeriet, hvor det skal undersøges nærmere, hvor de nye arbejdspladser 

med størst fordel kan placeres, sådan at styrelserne får de bedste arbejdsbetingelser og 

leverer mest mulig værdi for samfundet. I den forbindelse kan det oplyses, at der ikke på 

nuværende tidspunkt er overvejelser om at annullere den planlagte proces med at fraflytte 

Holbæk og Korsør.  
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